
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 235
I forlængelse af samrådet om virksomheders kompensationsmuligheder i forbindelse med 
epidemier, jf. ERU alm. del – samrådsspørgsmål G-L, bedes ministeren præcisere, hvor-
når og af hvem beslutningen blev truffet om, at der ikke skulle fremsættes et selvstændigt 
lovforslag med udgangspunkt i de generelle principper, som arbejdsgruppen, der skulle 
udarbejde principper for kompensation for erhvervs- og kulturlivet ved fremtidige epidemi-
er, var kommet frem til. Ministeren bedes i den forbindelse præcisere, at beslutningen 
ikke var vendt med aftalepartierne bag kompensationsordningerne (V, K, SF, RV, EL, 
DF og LA) og forklare hvorfor. Samtidig bedes ministeren præcisere, hvornår der senest 
har været møde med relevante erhvervsorganisationer, der, som ministeren svarede den 
radikale ordfører, også har tilkendegivet, at der ikke er behov for en ny epidemilov.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Andersen
formand
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